
 Číslo materiálu : 5/01 

Komise: Komise pro rozvoj města a investice 

Datum :   17. 09. 2015 

Přítomni: 

 

Hosté: 

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

Mgr.Silvia Doušová, p.Radim Fedorovič, Ing.Miroslav Železný, Mgr. Jindřich 

Kozák, Ing.Tomáš Pilc, RNDr. Ivo Šanc,CSc. 

Jan Chejn (majitel pivovaru Lorec) 

 

Ing. Vlastimil Kapička 

 

Ing. Jaroslav Suk, Ing.Jiří Beránek, Ing. Krejník, p.David Hlavinka,  

 

Člen RM: p.Radim Fedorovič, Ing. Tomáš Pilc 

Příští jednání: 19. listopadu 2015 v 17.00hod. – zasedací míst. MěÚ-Václavské nám. 182, 

I.patro 

 

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

Rada města  

I. bere na vědomí zápis z komise pro rozvoj města a investice ze dne 17. 9.2015 

 

2) Program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

Tentokrát se jednání členů komise odehrálo na netradičním místě v netradiční čas, a to 

v sedleckém pivovaru v 18hod.  

 

1. Zahájení jednání - přivítání členů komise majitelem pivovaru, panem Janem Chejnem.  

 

2. Prohlídka sedleckého pivovaru – P. Chejn členy komise seznámil s historií objektu a provedl 

je po hlavní budově pivovaru, kterou postupně rekonstruuje. Dále jim představil své plány o 

další podobě a fungování budovy po dokončení oprav. Počítá s vybudováním multifunkčního 

sálu a restaurace. Rovněž nevylučuje možnost, že by se na tomto místě opět vařilo pivo. 

Nicméně i přes probíhající rekonstrukci si v sedleckém pivovaru našly již nyní své místo 

realizace kulturní akce, jakými jsou Festival Kůra (proběhly zde již tři ročníky) a divadelní 

festival Kutná Hora. Také zde má své sídlo První dámský pivní klub, který se v sedleckém 

pivovaru schází pravidelně několikrát do roka. Obyvatelé Kutné Hory a další zájemci mohou 

tento objekt navštívit během Dne otevřených dveří, který probíhá 2x ročně, vždy na jaře a na 

podzim.   

 

3. Závěr – další jednání komise bylo stanoveno na listopad. 

    

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM:  

    Žádné  

  

 

 

4) Reakce rady města : 



 

 

 

 

Zapsal :                          Ing.Vlastimil Kapička 

Elektronicky ověřil :  Mgr. Silvia Doušová 


